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Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht  

Postbus 1992  

6201 BZ  MAASTRICHT  

  

 Maastricht, 23 augustus 2022  

 

 Betreft: Schriftelijke vragen PvdA – Herziening afvalbeleid 

  

 Geacht college,  

 

Wij hebben kennisgenomen van het artikel in De Limburger en de Petitie inzake het afvalbeleid. Wij 

hebben via sociale media ook contact gehad met de opsteller van deze petitie. Onze fractie vindt het 

een goede zaak dat in het coalitieakkoord is opgenomen dat het afvalbeleid wordt herzien. Wij 

stelden in het verleden reeds eerder vragen aan u over dit onderwerp. Wij hebben naar aanleiding 

van het artikel en de Petitie de volgende vragen aan u: 

 

1. Wanneer komt de herziening van het afvalbeleid aan de orde? 

2. Op welke wijze worden de inwoners en de raad bij dit proces betrokken? 

3. Komt hierbij ook een evaluatie aan de orde van het afvalbeleid zoals dat ongeveer een jaar  

    geleden is ingevoerd? 

4. Deelt u onze mening dat er sinds de invoering van het nieuwe beleid meer restzakken op straat 

    staan op het moment dat dat niet de bedoeling is? Waarom wel, waarom niet? 

5. Het nieuwe afvalbeleid leidde tot een enorme berg aan restzakken bij de hoogbouw met alle 

    overlast van ongedierte tot gevolg. Is daarop actie ondernomen? 

  

 

Met vriendelijke groet,  

  

Henri Borgignons   

Anita van Ham  


